
Bestyrelsesmøde d.26-02-25 Lejerbo afd.725-0 
 
 

Til stede: Anton, Bent, Anna-Lise, Lars Bo, Henrik og Tina. Afbud: Lars Lykke. 
 

1. Agerende formand bød velkommen til dette første møde efter vores 
afdelingsmøde med valg af ny bestyrelse og til ny bestyrelsesmedlem: Bent 
Petersen. 
 

2. Konstituering af bestyrelsen blev: Ny formand: Henrik Larson. Ny 
Næstformand og referent: Tina Henriksen.  

 
3. Kold luft v. udluftningsventilerne: Lars Bo vil undersøge ved sagkyndige 

omkring vores problem med udluftningsventilerne og det kommer på punkt til 
næste møde. 
 

4. Drøftelse omkring affald i vores område: Vi er enige om, at vi gerne vil have et 
rent område omkring vores boliger. Det gør, at det er rare at bo her og det 
letter vores gårdmænds arbejde. Så vi vil sætte små ”hunde- skilte” op for at 
undgå hundelort på fortov og i hækken. Og ligeledes sætte flere askebægre op 
og så håbe, at det er nok til et bedre og renere område.  
 

5.  Udlejning af gæsteværelser: Når Bente Pedersen stopper d. 01-06-25, vil 
vores formand Henrik Larson fremover stå for værelsesudlejning. Det vil køre 
på samme måde som hidtidig.   
 

6.  Information fra varmemesteren: Pt. 3 ledige lejligheder. Nyt produkt til 
saltstrygning taget i brug. Gamle pærer i udebelysningen udskiftes til LED- 
pærer. Dræn ved elevator er renset og trappegangene bliver rengjort i år.   
 

7. EVT. Hvem der skal stå for vores hjemmeside fremadrettet, kommer på punkt 
til næste møde. Vi havde en god snak omkring vores ”Generator ”og vores lille 
have. Der var mange gode ideer og tanker om hvad det også kan bruges til. 
Dette tager vi op til næste møde, så kom endelig med forslag/ideer hvad I 
kunne tænke jer.    
 

 
Næste møde 15-04-25 kl. 16.30 
Referent Tina  


